

Amendment #1 - 5000025991

Amendment #1 has been raised to correct paragraph 1.3.1 on page 13 of the RFP as follows:

DELETE: At page 13 para 1.3.1 - Evaluation of Price sub para 2. Where it is stated "Basis of Selection (highest technical merit with the evaluated price **within the budget** "

INSERT: At page 13 para 1.3.1 - Evaluation of Price sub para 2. Where it is stated "Basis of Selection (highest technical merit with the evaluated price)

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS WILL REMAIN THE SAME

Modification #1 - 5000025991

Modification #1 a été soulevée pur corriger le paragraphe c 1.3.1 en page 13 de la DDP comme suit :

SUPPRIMER: À la page 13 paragraphes 1.3.1 - évaluation de prix sub paragraphe 2. Où il est dit « critères de sélection (plus haute valeur technique avec le prix évalué **dans le budget** «

INSERER :

À la page 13 paragraphes 1.3.1 - évaluation de prix sub paragraphe 2. Où il est dit « critères de sélection (plus haute valeur technique avec le prix évalué «

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DEMEURERONT LES MÊMES